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Írásbeli kérdés

„Biztosítja-e a Kormány a parlagfű elleni védekezéshez szükséges anyagi fedezetet?"
címmel a Házszabály 91 . § (1) és (2) bekezdése alapján kérdést kívánok benyújtani Gráf
József földművelésügyi és vidékfejlesztési miniszterhez . Kérdésemre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr!

A 2007 . évi költségvetés a parlagfű elleni védekezés támogatására - ideértve a
„Parlagfűmentes Magyarországért" Tárcaközi Bizottság támogatását - összesen 820 millió
forintot biztosít. Ez mintegy 260 millió forinttal kevesebb, mint a 2006 . évi támogatás .

Tisztelt Miniszter Úr!

Kérem, tájékoztasson részletesen, hogy a költségvetésben az 1%-os felajánlásokon kívül, a
Kormány biztosít-e, és milyen formában, mekkora összegben támogatást a parlagfű elleni
küzdelemre?
Kérem, tájékoztasson részletesen és pontosan, hogy milyen összegek kerülnek kifejezetten
parlagfű-mentesítés céljából felhasználásra az Állami Autópálya Rt ., a MÁV Rt., és a
közútkezelő társaságok költségvetéséből, továbbá vannak-e, és milyen anyagi ráfordítással
működnek kifejezetten a parlagfű mentesítés céljából indított közmunka-programok?
Milyen hatékonysággal kerülnek felhasználásra ezek az anyagi források, illetve milyen
hatékonysággal működnek a programok? Milyen módszerekkel történik a mentesítés?
Milyen keret áll rendelkezésre az FVM költségvetésében a közérdekű védekezés
végrehajtásának fedezésére?

Kérem, válaszában csak a kifejezetten parlagfű-mentesítésre biztosított pénzösszegeket,
illetve közmunka-programokat jelölje meg, és ne vonja össze azokat más tevékenységekre
biztosított anyagi forrásokkal, programokkal .

Várom Miniszter úr válaszát!

dr. Áder Jáno
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